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APROBACIÓN, NO SEU CASO, DAS ACTAS DAS SESIONS CELEBRADAS 
O DIA 8 DE MAIO DE 1998. 

DAR CONTA DAS RESOLUCIÓNS DICTADAS POLA ALCALDIA DENDE A 
ULTIMA SESION.

o ÇQRRQRAÇIQH: 
3.- DAR CONTA RESOLUCIÓNS DA ALCALDIA S4 NOMEAMENTO CONCELLEIRO 

DELEGADO E MODIFICACIONS EN COMISIONS INFORMATIVAS. 

DAR CONTA DOS EXPEDIENTES DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITO 5, 6, 
7, 8, 9 e 10/98.

' 

PROPOSTA DA COMISIÓN INFORMATIVA S/ BASES CONTRATACIÓN 
PERSOAL TEMPADA ESTIVAL: AUXILIARES DE POLICIA, AUXILIARES 
ADMINISTRATIVOS E LIMPADORA. 
PROPOSTA DA COMISION INFORMATIVA S/ APROBACIÓN BASES XERAIS QUE REXERAN PROCESOS SELECTIVOS. 
PROPOSTA DA COMISIÓN INFORMATIVA S/ APROBACIÓN BASES 
ESPECIFICAS PARA CUBRIR VACANTES NA OFERTA PUBLICO DE 
EMPREGO/97: POLICIAS LOCAIS, SARXENTO XEFE DA POLICIA 
LOCAL; INSPECTOR DE OBRAS, PROGRAMADOR INFORMÁTICO, 
ENXEÑEIRO TÉCNICO E ARQUITECTO. 

PROPOSTA DA COMISIÓN S//APROBACIÓN BASES PARA CONTRATACIÓN 
PERSOAL PARA IMPARTICION CURSO PLAN F.I.P. DE AUXILIAR DE 
ESCOLAS INFANTIS. 
PROPOSTA IDA COMISIÓN S/ CONTRATACIÓN PERSOAL PARA 
IMPARTICION CURSO PLAN F.I.P. DE AUXILIAR DE ESCOLAS 
INFANTIS. ‘ 

PROPOSTA DE MODIFICACION DO REGULAMENTO DO CONSELLO 
SECTORIAL DA MULLER DO CONCELLO DE REDONDELA. 

11.- CORRECCION DE ERROS NO DOCUMENTO DAS NORMAS SUBSIDIARIAS DE 
PLANEAMENTO DE AMBITO MUNICIPAL DE REDONDELA (SEN 
PROPOSTA). 

flflaïïlfih:



12.- PROPOSTA DA COMISIÓN INFORMATIVA DE CULTURA, APROBACIÓN 
INICIAL REGULAMENTO DE HONORES E DISTINCIÓNS D0 CONCELLO DE 
REDONDELA.

4 MQCIQNS: 

13.- MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G., S/ INICIO DUN DEBATE 
ABERTO A TODO O POBO DE REDONDELA, PARA DICIDI-LA FUTURA 
UTILIZACION DA ILLA DE SAN SIMÓN. 
MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G., s/ SOLICITUDE A 
CONSELLERIA DE EDUCACIÓN DOTACIÓN DO PROFESORADO NECESARIO 
As AULAS QUE SE HABILITARAN NO COLEXIO VELLO DE REDONDELA 
PARA IMPARTI-LO 2° CICLO DE Eso. 
MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G., s/CELEBRACIÓN DO DÍA 
DA PATRIA. 

A5HNIQS_EQRA_DA_QRDE_DQ_DIA: 

PROPOSTA DE ACORDOS EN RELACIÓN CO ASASINATO DE D. MANUEL 
ZAMARRENO VILLORIA. 
MOCION DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G., S/ URBASER. 

MOCIÓN DO B.N.G., S/ CAMPIONATO DE FUTBITO. 
ROGOS E PREGUNTAS 

Na Sala de Sesións do Concello de Redondela, ás vinte 
trinta e catro horas do día vinteseis de Xuño de mil novecentos 
noventa e oito, baixo a Presidencia do Iltmo. Sr. Alcalde, D. 
AMADO RICON VIRULEGIO e a asistencia dos Sres./as 
Concelleiros/as: D. MANUEL ALONSO LEMOS, D‘. M‘ DEL CARMEN 
BASTOS RODRIGUEZ, D. JOSE BLANCO PUGA, D‘. FRANCISCA CANAL 
GOMEZ, D. JAIME DARRIBA VILAS, D. GUMERSINDO FERNANDEZ MENDEZ, 
D. EMILIO GONZALEZ IGLESIAS, D. XOSE LUIS GRANDE GRANDE, D. 
MANUEL IGLESIAS CARRERA, D. MIGUEL A. LAREDO BLANCO, D. JOSÉ 
LOPEZ OTERO, D. LUIS ALBERTO ORGE MIGUEZ, D. XOSE CARLOS PAZOS 
DOCAMPO, D‘. CECILIA PEREZ ORGE, D. FRANCISCO PUCH CASAL, D. 
LUIS RODRIGUEZ VILARCHAN, D. JOSE MANUEL SOTO VIRULEGIO, e D‘. 
JOSEFA VILLAVERDE RODRIGUEZ, actuando como Secretario 
accidentalmente D. BERNARDO SOTO LOPEZ, constitúese o Pleno do 
Iltmo. Concello, en sesión ordinaria, correspondente ó Pleno 
ordinario do mes de Xuño, non celebrado na data correspondente, 
en virtude do disposto no Artigo 13 do Regulamento Orgánico do 
Concello, conforme á convocatoria e de acordo coa Orde do Día 
Está tamén presente O Sr. Interventor, D. MODESTO SOLLA SANZ. 

Excusaron a súa ausencia os SRES. REI BARREIRO e TORNERO 
LOPEZ. 

A Presidencia declara aberta a sesión en primeira
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convocatoria, procedéndose a tra -los puntos da Orde do Día. 

INCIDENCIAS.- 

Refléxanse nos correspondentes puntos da acta as 
incidencias relativas ás ausencias dos/as Sre./as 
Concelleiros/as. 

Dada conta pola Presidencia das Actas das sesións 
celebradas con carácter extraordinario e urxente e extraodinario 
o día 8 de Maio de 1998, trala intervención do Sr. González 
Iglesias que dí que o seu grupo político vaise abaster porque as 
Actas non reflexan a realidade do que sucede no Pleno, o 
Concello Pleno, en votación ordianria e por maioría, 13 votos a 
favor, emitidos polos Sres./as Concelleiros/as do PP (8), BNG 
(3) e GM (2), e a abstención dos/as Sres./as Concelleiros/as do- 
PsdeG-PSOE (5), acordou prestarlle a súa aprobación.- 

Dase conta das Resolucións dictadas pola Alcaldía dende o 
26 de Maio õ 24 de Xuño de 1998. 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

Concedida a palabra pola Presidencia, intervén a Sra. PEREZ 
ORGE que manifesta que revisando as últimas resolucións 
obsérvase cousas tales como pagos a xustificar, outorgamento de 
subvencións que non se axustan ás bases aprobadas o ano pasado, 
gastos de representación importantes, sinalando gastos da 
Alcaldía de perto de catrocentas mil pesetas, gastos 
considerables de comidas que o Alcalde terá que explicar a que 
tipo de xestión se deben, e unha autorización de posto en 
terreos particulares para o que non sería preciso a mesma. 

O SR. GONZALEZ IGLESIAS dí que as Resolucións son 
clarificadoras da política do equipo de goberno. Di que existen 
dúas facturas por comidas correspondentes ó día 19/2/98 e outras 
dúas polo mesmo concepto correspondentes ó día 6/2/98, entón o 
que sucede e que ou ben o Alcalde inventa facturas ou ten o don 
da ubicuaidade, considerando o tema grave porque o Alcalde 
compórtase de xeito inadecuado. 

De seguido manifesta que se está entrando nun proceso de 
tensión con respecto ós funcionarios, sendo acreditativo delo as 
once resolucións dictadas pola que se sancionan a funcionarios 
por falta leve por chegar tarde ó Concello, sen que se teña en 
conta a hora de saída e as horas que adican a máis sen pedir 
compensación a cambio. Parece que detrás do Sr. Alcalde está a



súa asesora, a cal Vde. a mandou a facer un cursiño cando nos 
tiña dito que era moi competente. 

Con respecto a Resolución relativa a revisión de oficio da 
Resolución de 30 de Xaneiro de 1995 sobre nomeamento de 
funcionario de carreira, dí que se iniciou a finales do ano 
1996 cando tomaron posesión, e que a resolución do devandito 
30/1/95 está apoiada por un informe emitido polo, naquel 
momento, Secretario Xeral do Concello, nembargantes Vdes. Buscan 
informes da CPAM que os fan segundo criterio dos Alcaldes do PP. 

E con respecto ás facturas de CANIDOS VAL MIÑOR, dí que non 
se sabe si se recollen os cans, nin nada de nada. 

A Corporación quedou enterada das devanditas Resolucións da 
Alcaldía.- 

Pola Presidencia dase conta das Resolucións da Alcaldía de 
data 27 de Abril de 1998, que transcritas dín: 

“En virtude das competencias que se me atribuen na 
Lexislación vixente, tendo en conta a solicitude presentada polo 
Voceiro do Partido Popular no Concello de Redondela, esta 
Alcaldía ven en 

_R_E_S_Q_L_Y_E_R_ 
Modifica-la constitución das Comisións Informativas 

Municipais, deixándoas coa seguinte composición:
z CQMlSlQN_lNEQRMAIlMA_DE_lNIERlQR: 

Vocal, en representación do Grupo Popular 
D.JOSE LOPEZ OTERO

a CQMlSlQN_lNEQRMAIIMA_DE_EENESIAR_SQCIALl_MULLER_E_XHYENIHDE: 
Vocal, en representación do Grupo Popular 
D. JOSE LOPEZ OTERO 
CQMISlÓN_INEQRMAIIMA_DE_HRBAHlSMQl_MlAS_ELQBRAS: 
Vocal, enlrepresentación do Grupo Popular 
D. JOSE LOPEZ OTERO." 

“En virtude das competencias que me atribúen os Artigos 43 
e 44 do Regulamento de Organización, Funcionamento e Réxime 
Xurídico das Entidades Locais, esta Alcaldía ven en 

_R_E_$_Q_L_M_E_R_ 
Primeiro.- Nomear ó Concelleiro D. JOSE LÓPEZ OTERO, 

Concelleiro Delegado de Participación Cidadán.
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Segundo.- Deixar sen efecto c quera outra Resolución desta 

Alcaldía, en tanto en canto se opoña o disposto na presente 
Resolución. 

Igxggirg.- Dar conta da presente Resolución ó Concello 
u . I I I I Pleno, na primeira sesion que celebre.’ 

A Corporación quedou ENTERADA.- 

Dada conta dos Expedientes de Modificación de Crédito: 
- 5/98, mediante xeración de crédito, por importe de 

5.000.000.- Pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía de data 
7 de Maio de 1.998. 

- 6/98, mediante xeración de crédito, por importe de 
500.000.- pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía de 20 de. 
Maio de 1998. 

- 7/98, mediante xeración de crédito, por importe de 
2.000.000.- de pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía de 
data 27 de Maiode 1998. 

- 8/98, mediante xeración de crédito por importe de 
1.365.000.- Pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía de data 
17 de Xuño de 1.998. 

- 9/98, mediante xeración de crédito, por importe de 
500,000.- Pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía de data 
18 de Xuño de 1.998. 

- E 10/98, mediante xeración de crédito, por importe de 
3.763.875.- Pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía de data 
19 de Xuño de 1.998. 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

Polo Concelleiro SR. PAZOS DOCAMPO, maniféstase que figuran 
nestes expedientes unha subvención da Deputación Provincial para 
a Oficiña de Turismo, e que esta sigue pechada, polo que haberá 
que trae-lo asunto por urxencia para o seu tratamento. 

Con respecto ó expediente de modificación de crédito número 
5/98, dí que entran no Concello cinco millóns de pesetas, e non 
se sabe o que se quere facer. 

En relación co expediente número 9/98, relativo á 
subvención da Deputación para as festas da Coca, dí que as 
contas son un enigma, e ó día de hoxe non se teñen informadas. 

O Concelleiro SR. GONZALEZ IGLESIAS manifesta que o 
Concello de Redondela é o que menos cartos vai a percibir polo



concepto de subvencións, e que outros de menor categoría gozan 
de subvencións superiores, sendo isto triste e un problema de 
quen goberna. 

O Concello Pleno quedou enterado dos devanditos expedientes 
de modificación de crçédito.- 

Na deliberación deste punto auséntase a SRA. VILLAVERDE 
RODRIGUEZ: 

Pola Presidencia. dase conta das Propostas da Comisión 
Informativa de Facenda, patrimonio e Persoal de data 22 de Xuño 
de 1998, que transcritas dín: 

"BASES DE AUXILIARES DE POLICÍA LOCAL PARA PERIODO 
ESTIVAL.- 

Visto o expediente de bases para contratación no periodo 
estival de 3 auxiliares de Policía Local; Visto o informe de 
reparos presentado polo Sr. Interventor' Municipal coa data 
02.06.98, Rf'. 40/98 así como a restante documentación unida ó 
expediente, despois de moitas deliberacións dictamínase 
favorablemente o devandito expediente de bases para contratación 
de tres auxiliares de policía local para o periodo estival, cos 
votos a favor dos Concelleiros do P.P., D. José Manuel Soto 
Virulegio, D. Gumersindo Fernández Méndez, D. Miguel A. Laredo 
Blanco e do Concelleiro do Grupo Mixto D. Francisco Puch Casal, 
e co voto en contra do Concelleiro do B.N.G., D. Xosé Luis 
Grande Grande, coas especificacións seguintes: 

Brimeirg.- Resolve-los reparos formulados polo Sr. 
Interventor Xeral do Concello de Redondela no seu informe de 
data 02.06.98 Rf‘. 40/98 unido ó expediente. 

Segundo.- Modifica-lo texto das devanditas bases nos 
seguintes términos: 

BASLEEGIINDA: 
Amplia-lo apart. e facendo consta-lo seguinte texto a 

continuación do actual: "... ou equivalenteÑ 
Modifica-lo apart. f) no referente á estatura das mulleres, 

onde aparce 1.60 deberá constar “1.65 metros". 

BASLQHIEIA: 
Eliminar no apartado VOCAIS o seguinte texto: 
“Un representante da Concellalía de Persoalï
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BASELSEXIA: 
Ampliar no parágrafo segundo da devandita base o texto 

seguinte a partir de “...INEM", “... ou por calquera outra 
oficina pública de empregoÑ 

Ampliar n novo parágrafo na BASE SEXTA: Criterios de 
selección no seguinte censo: 

“Por titulacións superiores ás necesarias para acceder á 
praza: 

- 0,5 puntos por título de Bacharelato Superior ou 
equivalente. 

- 1,0 puntos por titulación de Diplomatura Universitaria ou 
equivalente. 

- 1,5 puntos por titulación de Licenciatura Universitaria. 

Puntuarase a titulación máis alta das que se aleguen.” 

"BASES PARA CONTRATACIÓN LABORAL, POR UN PERIODO DE CATRO 
MESES, DE TRES AUXILIARES ADMINISTRATIVOS.- 

Visto o expediente de bases para contratación, polo periodo 
de catro neses, de tres auxiliares administrativos; vito o 
informe de reparos do Sr. Interventor Municipal de data 2 de 
Xuño de 1998, Rf‘. 39/98; Vista así mesmo a restante 
documentación unida ó expediente, despois de deliberar pola 
Presidencia pásase o expediente a votación, resultando 
DICTAMINADO FAVORABLEMENTE polos votos a favor dos Concelleiros 
do PP eo do Grupo Mixto D. José Manuel Soto Virulegio, D. 
Gumersindo Fernández Méndez, D. Miguel Angel Laredo Blanco e D. 
Francisco Puch Casal e co voto en contra do Concelleiro do 
B.N.G., D. Xosé Luis Grande Grande, coas especificacións 
seguintes: 

Erimeirg.- Resolve-los reparos formulados polo Sr. 
Interventor Xeral do Concello no seu informe de data 2.06.98, 
Rf‘. 39/98. 

Segundo.- Modifica-lo texto das devanditas bases nos 
seguintes términos: 

Eliminar do apartado VOCAIS o texto seguinte: 
“Un representante da concellalía de Persoal? 

Modifica-lo parágrafo 1.- no seguinte sentido: 
“0'5 puntos por título de Bacharelato ou Formación



Profesional de segundo grao ou equivalente. 

1,0 punto por ter unha Diplomatura universitaria ou 
equivalente. 

1,5 puntos por ter un título de Licenciado/a." 

Incluir un novo parágrafo co seguinte texto: 
4.- “Por encontrarse en situación de desemprego: Máximo 3 

puntos. 
En razón de 0.1 punto por cada més en situación legal de 

desemprego. Acreditarase cunha certificación expedida polo INEM 
ou por calquera outra empresa pública de emprego.” 
“BASES DE LIMPADOR/A PARA SUBSTITUCIÓN DE PERSOAL DURANTE As 

VACACIÓNS ESTIVAIS.- 
Visto o expediente de bases para contratación dun/ha 

limpador/a para substitución de persoal durante as vacacións 
estivais; visto así mesmo, o informe do Sr. Secretario Xeral de 
data 10.06.98 e o informe de reapros do Sr. Interventor de data 
16.06.98, Rf'. 50/98, despois de moitas deliberaciõns acórdase 
dictaminar favorablemente e por unanimidade dos concelleiros 
presentes na devandita xuntanza o expediente de bases para 
contratación dun/ha limpador/a para substitución de persoal 
durante as vacacións estivais coas especificacións seguintes: 

Erimeirg.- Resolve-los reparos formulados polo Sr. 
Interventor Municipal no seu informe de data 16.06.98, Rf'. 
50/98. 

Segundo.- Modifica-lo texto das devanditas bases nos 
seguintes términos: 

- Que quedará 
redactado do seguinte xeito: 

“O obxecto da presente convocatoria é a contratación dunha 
praza de limpador/a, en réxime laboral temporal, en media 
xornada, recollida no Convenio colectivo do Concello de 
Redondela, e polo periodo de 2 meses, coas retribucións 
establecidas noconvenio Colectivo do Concello. En caso de seren 
necesario para a prestación do servicio, existirá posibilidade 
de prórroga do contrato." 

- .- Eliminar, do 
apartado b) da devandita base o texto seguinte: 

“B).- ... título deÉ 
EASE_QHlNIA;_IIihnnal_CaliiiQadQr.- Eliminar no apartado 

VOCAIS o texto seguinte: 
“Un representante da Concellalía de Sanidade."
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.- Ampliar no apartado 

3.- da devandita. base o texto seguinte a. partires de 
certificación do INEM, ... 

“ou por calquera outra oficina pública de emprego"f
o DELIBERACIQN: 

Aberto o turno de deliberacións, interveñen: 

O SR. PAZOS DOCAMPO, dí. que o BNG xa manifestou en 
Comisión que estaba en contra da contratación de tres auxiliares 
de policía, por canto Redondela non aumenta de poboación no 
verán, e si a policía está baixo mínimos non se resolve o 
problema con contratacións temporais. 

Que se debe dotar adecuamente todo o cadro de persoal do 
Concello, e con respecto ás bases manifesta que non comparte os 
criterios de valoración e que, os que entren deben coñece—1o 
idioma galego por esixencia do regulamento sobre uso desta, 
lingua, non poidendo o Concello ir en contra dos seus acordos. 

De seguido indica que comparte as bases relativas á 
contratación. da limpadora, maniféstandose en contra das de 
auxiliares administrativos, reiterando o uso debido do 
coñecemento do idioma galego. 

O SR. GONZALEZ IGLESIAS anuncia o voto en contra do seu 
grupo, dí que comparte os criterios do BNG e que o equipo de 
goberno algo aprendeu, porque se van a contratar unha limpadora 
familiar dalgún membro do mesmo, polo menos redactáronse unhas 
bases. 

O SR. SOTO VIRULEGIO expón que o equipo de goberno respeta 
os criterios da oposición, que as bases están dictaminadas coas 
modificacións feitas polo BNG en Comisión, e que as mesmas son 
correctas e axustadas á legalidade. Que coa contratación dos 
auxiliares de policía trátase de evitar que esta faga máis horas 
extraordinarias e que coa dos administrativos que o servicio non 
quede baixo mínimos. 

En turno de réplica o SR. PAZOS DOCAMPO dí que os 
argumentos que se dan sobre a cuestión non son válidos, 
reafírmándose no anteriormente manifestado e que sería bo que 
fora xente de Redondela a que ocupara os postos de traballo que 
oferta o Concello. 

O SR. SOTO VIRULEGIO dí que o coñecemento do idioma galego 
garántase nas bases, e que non se pode pedir especialistas no 
mesmo, que lle gustaría que a xente que ocupe as prazas fora de 
Redondela, pero que non se pode prima-la vecindade por non 
permitilo a lexislación vixente.

a YQIACIQH.- 

A solicitude do Sr. Pazos Docampo, vótase separadamente



cada unha das bases que figuran no asunto epigrafiado. 

Pola Presidencia sométese a votación as bases de 
contratación de Auxiliares de Policía e o Concello Pleno¿ en 
votación ordinaria e por maioría de 11 votos a favor, emitidos 
estes polos/as Sres./as Concelleiros/as do,PP (9), e ÓO GM (2): 
1 abstencräa a da Sra. Villaverde Rodriguez (ausentarse na 
deliberación), e 7 votos contra, emitidos polos/a Sres./a 
Concelleiros/a do PSdeG-PSOE (4) e o B.N.G. (3), acordou prestar 
aprobación á proposta transcrita.- 

Seguidamente pola Presidencia sométese a votación as bases 
de contratación de Auxiliares Administrativos, e o Concello 
Pleno, en votación ordinaria e por maioría de 11 votos a favor, 
emitidos estes polos/as Sres./as Concelleiros/as do PP (9), e do 
GM (2), 1 abstención a da Sra. Villaverde Rodríguez (ausentarse 
na deliberación), e 7 votos contra, emitidos polos/a Sres./a 
Concelleiros/a do PSdeG-PSOE (4) e o B.N.G. (3), acordou prestar 
aprobación á proposta transcrita.- 

Finalmene, a Presidencia somete a votación as bases de 
contratación de un/unha limpadora, e o Concello Pleno, en 
votación ordianria e por maioría de 14 votos a favor, emitidos 
estes polos/as Sres./as Concelleiros do PP (9), B.N.G. (3) e GM 
(2), 1 abstención a da Sra. Villaverde Rodríguez (ausentarse na 
deliberación), e 4 votos en contra emitidos polos Concelleiros 
do PsdeG-PSOE, acordou prestar aprobación á proposta 
transcrita.- 

Neste punto incorpórase á sesión á Concelleira SRA. 
VILLAVERDE RODRIGUEZ . 

Pola Presidencia dase conta de proposta da Comisión 
Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal de data 22 de Xuño 
de 1998, que transcrita dí: 

“Visto o expediente de bases xerais para selección de 
persoal no Concello de Redondela; Visto así mesmo o informe de 
reparos do Sr. Interventor de data 2.06.98 Rf'. 41/98 así como 
o informe do Sr. Secretario e demais documentación unida ó 
expediente, despois de deliberar, polo Sr. Presidente pásase o 
asunto a votación quedando dictaminado favorablemente cos votos 
a favor dos cocnelleiros do PP e do Grupo Mixto D. José Manuel 
Soto Virulegio, D. Gumersindo Fernandez Méndez, D. Miguel Angel 
Laredo Blanco e D. Francisco Puch Casal e co voto en contra do 
Concelleiro do B.N.G. D. Xosé Luis Grande Grande, coas 
especificacións seguintes: 

Primeiro.- Resolve-los reparos formulados polo Sr. 
Interventor Xeral do Concello no seu informe de data 2.06.98

A Rf°. 41/98 que se une o expediente. 
Segundo.- Modifica-lo texto das devanditas bases nos
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seguintes términos: 

No apartado VOCAIS: onde dí: “Un ou unha representante do 
Comité de Persoal designado/a por aquel” debera dicir 'Un ou unha 
representante da Xunta de Persoal designado/a pola mesma. 

Modifica-la denominación “Ministerio de Educación e 
Cicencia' pola de "Ministerio de Educacion" en todolos texto onde 
apareza tal denominación."

a DELIEERAQIQN.- 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

- Polo SR. SOTO VIRULEGIO faise a aclaración de que a 
nacionalidade española somente é esixible nas bases referentes 
a policía local, e nas outras a nacionalidade refírese a de_ 
calquer estado membro da UE. 

O SR. PAZOS DOCAMPO dí que o tema é de capital 
importancia, dado que as bases examinadas anteriormente eran 
para facer contratos temporais, en tanto que as que agora se 
debaten teñen como finalidade procesos selectivos para 
desempeñar prazas en propiedade. Manifesta que non comparte que 
os grupos políticos non estean presentes no Tribunal, o cal pola 
súa configuración pode por en perigro que os membros do mesmo 
poidan non asistir por non estar obrigados, e que os políticos 
teñen a titulación. que lle dan os cidadáns nas eleccións, 
compartindo que se exclúa da esixencia de titulación ó Sr. 
Alcalde. 

Non comparte a valoración con respecto ós servicios 
prestados en empresas privadas nin no referente ós cursos 
impartidos por estas. Dí que a valoración das probas técnico- 
prácticas non está clara; que a valoración do idioma galego 
contradícese co Regulamento sobre uso desta lingua, que se debe 
de acredita-lo coñecemento do galego, e que existen 
contradiccións sobre o dereito a voz e voto do Secretario. 

O SR. GONZALEZ IGLESIAS anuncia o voto en contra do seu 
Grupo, e dí que a desaparición dos grupos políticos do Tribunal 
é alarmante. 

O SR. SOTO VIRUELGIO, dí que a composición do Tribunal se 
rixe polos principios de especialización do mesmo, que segundo 
a Lei o alcalde non precisa te—la titulación esixida, que as 
bases están feitas de acordo coa lexislación, e que se dixo ós 
grupos políticos que fixeran propostas para estudialas e estes 
non as fixeron. 

En turno de réplica o SR. PAZOS DOCAMPO dí que o BNG si 
fixo propostas; e que a xunta de persoal só estará no Tribunal 
para as prazas de categoría inferior por causa da titulación,



extremo que o goberno debería ter en conta. 

O SR. SOTO VIRULEGIO dí que oTribunal está constituído por 
imposición legal, e que os membros do mesmo, egcluído O 
Presidente, teñen que tela a mesma titulación que a esixida para 
a praza. a IQIAQIQH.- 

O Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría de 11 
votos a favor, emitidos estes polos/as Sres./as Concelleiros do 
PP (9), e GM (2), 8 votos en contra emitidos polos 
Concelleiros do PSdeG-PSOE (5) e B.N.G. (3), acordou prestar 
aprobación á proposta transcrita, coa indicación formulada polo 
Sr. Soto Virulegio no referente á nacionalidade dos aspirantes 
ás prazas.- 

Pola Presidencia dase conta das Propostas da Comisións 
Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal de data 22 de Xuño 
de 1998. 
“BASES PARA CUBRIR EN PROPIEDADE PRAZAS DE GARDAS DA/ POLICÍA 
LOCAL VACANTES NA PLANTILLA DESTE CONCELLO E INCLUIDAS NA 

OFERTA PÚBLICA DE 1.997. 
Visto o expediente das bases para cubrir en propiedade 

prazas de axentes da policía local vacantes na plantilla deste 
Concello e incluídas na oferta pública de emprego do ano 1997; 
visto así mesmo o informe de reparos formulados polo Sr. 
Interventor Xeral do Concello ó devandito expediente na data 
2.06.98 Rf°. 44/98 e vista ademáis documentación adxunta, 
despois de deliberar, pola presidencia pásase o asunto a 
votación, quedando dictaminado favorablemente polos votos a 
favor dos Concelleiros do PP e do Grupo Mixto D. José Manuel 
Soto Virulegio, D. Gumersindo Fernández Méndez, D. Miguel Angel 
Laredo Blanco e D. Francisco Puch Casal e coa abstención do 
Concelleiro do B.N.G. D. Xosé Luis Grande Grande, e coas 
especificacións seguintes: 

Primeiro.- Resolve-los reparos formulados polo Sr. 
Interventor Xeral do Concello de Redondela no seu informe de 
data 2.06.98 Rf'. 44/98 que se une ó expediente. 

Segundo.- Modificar na BASE III: Sistema de Selección, o 
seguinte dato: 

“...Lei 31/92... 
Modificar na mesma base no apart. VOCAIS o parágrafo 

seguinte:
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“Un representante dos sindica os máis representantivos no 

Concello respectivd'polo texUo“Un/ha representante da Xunta de 
Persoal do Concello de Redondela”. 

Engadir ó final do 
apart. E) o seguinte texto: 

ou equivalenteï 
- : Substituir o texto “Fuerza del yo” 

polo texto “Forza do ego”Ã 
“BASES ESPECÍFICAS PARA CUBRIR EN PROPIEDADE UNHA PRAZA DE 

SARXENTO DA POLICIA LOCAL, VACANTE NA_PLANTILLA DE FUNCIONARIOS 
DESTE CONCELLO E INCLUIDA NA OFERTA PUBLICA DE EMPREGO DE 1.997. 

Visto o expediente das bases para cubrir en propiedade unha 
praza de Sarxento da Policía Local polo procedemento de 
promoción interna, vacante na plantilla de funcionarios deste 
Concello e que estaba incluída na oferta pública de emprego do 
ano 1997; Visto así mesmo os informes de reparos do Sr.‘ 
Interventor Xeral do Concello de datas 15.06.98 e 23.06.98 Rf‘. 
49/98 e 53/98 respectivamente así como a restante documentación 
unida ó devandito expediente, despois de deliberar, pola 
Presidencia pásase o asunto a votación quedando dictaminado 
favorablemente por unanimidade dos membros presentes na 
devandita xuntanza e coas especificacións seguintes: 

Brimeirg.- Resolve-los reparos formulados polo Sr. 
Interventor Xeral do Concello de Redondela nos seus informes de 
datas 15.06.98 e 23.06.98 Rf'. 49/98 e 53/98 respectivamente.~ 

Segundo.- Modifica-lo texto das devanditas bases nos 
seguintes términos: 

Substitui-lo texto no apart. VOCAIS parágrafo terceiro que 
dí “Un representante dos sindicatos máis representativos no 
Concello respectivrf polo texto “Un/ha representante da Xunta de 
Persoal do Concello de Redondela”f 

“BASES DE INSPECTOR/A DE OBRAS. 

Visto o expediente das bases para cubrir en propiedade unha 
praza de Inspector/a de obras vacante na plantilla de 
funcionarios do Concello de Redondela; Visto o informe de 
reparos formulados polo Sr. Interventor Xeral do Concello na 
data 15.06.98 Rf'. 48/98 así como a restante documentación unida 
ó expediente, despois de deliberar, polo Sr. Presidente da 
Comisión Informativa de Facenda, Persoal e Patrimonio, pásase o 
asunto a votación, quedando dictaminado favorablemente polos 
votos a favor dos concelleiros do P.P. e do Grupo Mixto, D. José 
Manuel Soto Virulegio, D. Gumersindo Fernández Méndez, D. Miguel 
Angel Laredo Blanco e D. Francisco Puch Casal, e co voto en 
contra do Concelleiro do B.N.G. D. Xosé Luis Grande Grande, coas

~



especificacións seguintes: 
Ezimeirg.- Resolve-los reparos formulados _polo Sr. 

Interventor Xeral do Concello de Redondela no seu informe de 
data 15.06.98 Rf'. 48/98 que se une ó expediente. 

"BASES PARA CUBRIR EN PROPIEDADE UNHA PRAZA DE PROGRAMADOR 
INFORMATICO. 

Visto o expediente das bases para cubrir en propiedade unha 
praza de Programador/a Informático no Concello de Redondela; 
Visto o informe de reparos do Sr. Interventor Xeral do Concello 
de Redondela de data 15 de Xuño de 1998 Rf'. 47/98 así como a 
demáis documentación unida ó expediente, despois de deliberar 
pola Presidencia pásase o asunto a votación, quedando 
dictaminado favorablemente polos votos a favor dos concelleiros 
do P.P. e do Grupo Mixto, D. José Manuel Soto Virulegio, D. 
Gumersindo Fernández Méndez, D. Miguel Angel Laredo Blanco e D. 
Francisco Puch Casal e coa abstención do Concelleiro do B.N.G. 
D. Xosé Luis Grande Grande, coas especificacións seguintes: 

Erimeirg.- Resolve-los reparos formulados polo Sr. 
Interventor Xeral do Concello de Redondela no seu informe de 
data 15.06.98 Rf‘. 47/98 que se une ó expediente." 

“BASES PARA CUBRIR EN PROPIEDADE UNHA PRAZA DE ENXEÑEIRO 
TECNICO. 

Visto o expediente das bases para contratación, en 
propiedade, dun/ha enxeñeiro técnico; visto así mesmo o informe 
de reparos formulados polo Sr. Interventor Xeral do Concello de 
Redondela na data 2.06.98 Rf‘. 43/98 así como o resto de 
documentación unida ó expediente, despois de deliberar, pola 
Presidencia pásase o asunto a votación, quedando dictaminado 
favorablemente polos votos a favor dos Concelleiros do P.P. e do 
Grupo Mixto D. José Manuel Soto Virulegio, D. Gumersindo 
Fernández Méndez, D. Miguel Angel Laredo Blanco e D. Francisco 
Puch Casal e co voto en contra do Concelleiro do B.N.G. D. Xosé 
Luis Grande Grande, coas especificacións seguintes: 

Brimeirg.- Resolve-los reparos formulados polo Sr. 
Interventor Xeral do Concello de Redondela no seu informe de

a data 2.06.98 Rf'. 43/98, que se une o expediente. 

segundo.- Modifica-lo texto das devanditas bases segundo se 
detalla:

a DENQMINAClQN__JqL__Jäuuuy Deberá facerse consta-la 
denominación de “ENXENEIRO/A TECNICO”. 

Modifica-lo título do tema núm. 50 que deberá quedar 
redactado do seguinte xeito: 

“As plantas incineradoras de lixo. Plantas de 
transferencias de residuos?
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Pola Presidencia faise constar que haberá que revisa-la 
redacción deste punto das bases no referente o conecemento dos 
idiomas oficiais da Comunidade Autónoma." 

“BASES PARA CUBRIR EN PROPIEDADE UNHA PRAZA DE ARQUITECTO. 

Visto o expediente das bases para cubrir en propiedade unha 
praza de Arquitecto vacante na plantilla de funcionarios deste 
Concello incluída na oferta pública de emprego do ano 1.997; 
Visto así mesmo o informe de reparos formulados polo Sr. 
Interventor Xeral do Concello na data 2.06.98 Rf‘. 42/98, así 
como a restante documentación unida ó expediente, os membros da 
Comisión Informativa de Facenda, Persoal e Patrimonio, despois 
de deliberar, acordan dictaminar favorablemente ditas bases 
polos votos a favor dos Concelleiros do P.P. e do Grupo Mixto D. 
José Manuel Soto Virulegio, D. Gumersindo Fernández Méndez, D. 
Miguel Angel Laredo Blanco e D. Francisco Puch Casal e coa 
abstención do Concelleiro do B.N.G. D. Xosé Luis Grande Grande, 
coas especificacións seguintes:

‘ 

Eximeirg.- Resolve-los reparos formulados polo Sr. 
Interventor Xeral do Concello de Redondela no seu informe de 
data 02.06.98 Rf'. 42/98 que se une ó expediente. 

Segundo.- Face-las modificacións seguintes: 

Amplia-lo texto no concepto de Denominación que quedará do 
seguinte xeito: 

“Denominación: Arquitecto Superiorï 

Amplia-lo texto a partires de ... exercicios;" que quedará 
do seguinte xeito: 

“Constarán de dous exercicios de carácter eliminatorio;
o DELIEERBÇIQH.- 

- O SR. PAZOS DOCAMPO dí que as prazas de Policías Locais 
son necesarias, pero que o tema do galego imposibilítaos a 
votar favorablemente. Que para o persoal fiminino as probas 
físicas son complicadas e que non se recolle adecuadamente a 
diferencia de altura esixible para homes e mulleres. 

Respecto á praza de Sarxento dí que comparte que se efectúe 
por promoción interna, pero que sigue habendo o problema do 
galego, e con respecto ó resto das prazas, que tendo en conta o 
custe económico que comportarán e dada a situación económica do 
Concello amósase en desacordo coa súa provisión.



De seguido indica que a ¡maza de inspector non vai a 
resolve-los problemas urbanísticos, e que as _prazas de 
Arquitecto e Enxeñeiro Técnico ainda que son necesarias son un 
luxo, dada a situación económica doconcello. 

O SR. GONZALEZ IGLESIAS manifesta que o seu Grupo só está 
a favor da praza de Sarxento, polo tanto en contra do resto, que 
a praza de Arquitecto é para o Sr. Faustino Mena, e que yotarán 
favorablemente á praza de Sarxento se a votación faise por 
separado. 

O SR. SOTO VIRULEGIO dí que o Grupo Municipal do PSOE só 
está de acordo coa praza de sarxento e das outras menosza do 
Arquitecto que dí e para o Sr. Mena, non sabe porque estan en 
desacordo. 

Continúa manifestando que o PSOE cando gobernou embarrancou 
a enconomía municipal, e nunca presentaron as contas do Concello 
e non saben porqué. 

Con respecto ás prazas dí que son necesarias para o 
funcionamento do Concello e que van seguir adiante cos procesos 
selectivos. 

- En segundo turno o SR. PAZOS DOCAMPO expresa que o BNG 
está en contra de tódalas bases polo anteriormente exposto. 

- O SR. GONZALEZ IGLESIAS dí que as contas do Concello 
están feitas e liquidadas, sendo auditadas polo Tribunal de 
Contas no ano 1993, e facendo referencia á alusión de 
embarracamento da economía municipal que achacan ó PSOE, que 
Vdes. levan varios anos dicindo que o Concello está endeudado, 
e nembargantes os créditos pedidos por nos son moi inferiores ós 
solicitados polo actual equipo de goberno. 

Con respecto ás prazas expón que a titulación esixida para 
inspector de obras é a máis alta de tódolos Concellos de 
Galicia; que para o programador informático existen fórmulas 
máis baratas; que a de enxeñeiro técnico, aínda que é 
necesaria, hai outras cuestións que a invalidan, e que a de 
Arquitecto ten nome e apelidos: Faustino Mena. 

De seguido fai referencia a que a liquidación do presuposto 
de 1997 é negativa en perto de 15 millóns de pesetas, aínda que 
a realidade da liquidación é moi superior, e que o incremento da 
plantilla suporá máis gastos. 

De seguido indica que se pretenden cubrir máis prazas que 
o 50% permitido polo que terá que facer uso do que dispón a Lei 
ó respecto, é dicir, impugnalas, excepto a de sarxento. 

Pecha o turno o SR. SOTO VIRULEGIO manifestando que lle 
gustaría que o PSOE fixera a impugnación das prazas, por canto 
deste xeito este Grupo comprobaría que a súa cobertura é 
totalmente legal, e con respecto á liquidación negativa do 
presuposto, que hai que ter en conta a suspensión de licencias
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de obra e a falla de ingresos por este concepto.
a YQIAÇIQH.- 

O Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría, 11 
votos a favor, emitidos polos/as Sres./as Concelleiros/as do PP 
(9) e os do G M (2), e 8 en contra dos Sres./as Concelleiros/as 
do PSdeG-PSOE (5) e B.N.G. (3), acordou prestar aprobación ás 
propostas transcritas.- 

Durante a deliberación deste punto, auséntase o SR. 
GONZALEZ IGLESIAS. 

Pola Presidencia dase conta de Proposta da Comisión 
Informativa de Benestar Social, Muller e Xuventude de data 23 de_ 
Xuño de 1998, que transcrita dí:. 

A Comisión Informativa de Benestar Social, Muller e 
Xuventude reunida en sesión extraordinaria o día 23 de Xuño de 
1998, por unanimidade de votos e tras o debate producido 

P R o P ó N 
PRIMEIRO.- 

Aprobación das bases para a contratación dun/ha Pedagogo/a 
para a impartición de 300 horas no Curso de Auxiliar de Escolas 
Infantís segundo o seguinte texto: 

“BASES PARA A CONTRATACIÓN POR CONCURSO DE PERSOAL EN RÉXIME 
LABORAL TEMPORAL E A TEMPO PARCIAL no PROFESORADO PERTENCENTE õ 
CURSO DE FORMACIÓN OCUPACIONAL no PLAN FIP DE AUXILIAR m: 
ESCOLAS INFANTÍS 

1.- OBXECTO DA CONVOCATORIA.- A contratación, en réxime de 
dereito laboral por tempo definido e a tempo parcial de un/unha 
Licenciado/a en Pedagoxía para a impartición de 300 horas no 
Curso de Curso de Auxiliar de Escolas Infantís do Plan FIP. 

Será preciso contar coa seguinte titulación para participar 
no proceso selectivo: 

-Licenciarutra en Pedagoxía, para participar no proceso 
selectivo de contratación dun/ha Licenciado en Pedagoxía para a 
impartición de 300 horas no Curso de Auxiliar de Escolas 
Infantís do Plan FIP. 

2.- FUNCIÓNS.- O/a aspirante seleccionado/a ten coma 
función imparti-lo curso de Auxiliar de Escolas Infantís, de 
acordo ós programas, horario, lugares e alumnos/as que sexan



aprobados no programa e baixo as directrices do responsable.- 

3.- XORNADA.- O/a aspirante seleccionado/a desenrolará a 
súa función de luns a venres, en horario de mañá e ata completa- 
la totalidade das horas recollidas na Base Primeira, a razon, 
para o total do curso, de 96 días lectivos, dende o 30 de xuño 
ata o 11 de novembro de 1998 durante 4 horas e 15 minutos 
diarios.- 

4.- REQUISITOS.- Para tomar parte na selección é preciso 
reuni-los seguintes requisitos: 
1.- Ser español/a e ter cumpridos os 18 anos de idade e non 
supera os 65 anos no día 12 de novembro de 1998.. 
2.- Non padecer enfermidade nin estar afectado por limitación 
física ou psíquica que impida ou sexa incompatible co desempeño 
das funcións. 

3.- Non atoparse incurso/a en ningunha causa de 
incompatibilidade ou incapacidade que determina a lexislación 
vixente para contratar coa Administracion Pública. 
4.- Posui-la titulación mínima requerida para o desempeño das 
funcións.- 

5.- PRAZO PARA A PRESENTACIÓN DE SOLICITUDES E 
DOCUMENTACIÓN.- Poderán presenta-las solicitudes, acompañando en 
sobre pechado o resto da documentación, no Rexistro Xeral do 
Concello, ou por calquera dos medios previstos no artigo 38 da 
L.P.A.C. no prazo de 5 días naturais dende o día seguinte ó da 
publicación do Anuncio nalgún dos diarios de maior difusión da 
provincia acompañando a seguinte documentación: 

Titulación requerida. 
Copia do DNI. 

. Méritos aportados polos aspirantes. 

. Declaración xurada de non atoparse incurso/a en 
ningunh causa de incompatibilidade ou incapacidade que 
determina a lexislación vixente para contratar coa 
Administración Pública.- 

6.- TRIBUNAL CALIFICADOR.- O tribunal, que valorará os 
méritos alegados polos aspirantes de acordo ó baremo que figura 
nas presentes bases e proporá ós/ás aspirantes máis idóneos 
para o seu nomeamento pola Alcaldía, estará integrado polos 
seguintes membros: 

- Presidente: Sr. Alcalde do Concello ou Concelleiro /a en 
quen delegue. 
- Vocais: Un/ha Concelleiro/a de cada grupo político con 
representación neste Concello. 
- Un representante sindical. 
- Un funcionario/a representante da Consellería de Familia 
e Promoción de Emprego, Muller e Xuventude.
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- Secretario: o da corporación ou funcionario/a en quen 
delegue. 
O tribunal non poderá constituirse nin actuar sen a 

presencia, ó wenos, da metade dos seus nembros titulares ou 
suplentes, indistintamente, sen que o seu número total sexa 
inferior a tres, actuando con suxeición ás bases da 
convocatoria. 

O tribunal constituirase no terceiro día hábil seguinte ó 
remate do prazo de presentación de solicitudes de participación. 

As decisións adoptaranse por maioría de votos, resolvendo 
en caso de empate o voto de calidade do/a Presidente/a do 
tribunal.- 

7.- PROCEDEMENTO DE SELECCIÓN.- O tribunal valorará a 
documentación presentada de acordo ó baremo de néritos que 
figura coma Anexo nas presentes bases. O tribunal fará pública 
a lista de admitidos/as e a puntuación obtida por cada un deles, 
en cada apartado, así coma a lista de aspirantes excluídos/as 
con indicación da causa da exclusión. 

8.- RELACIÓN DE APROBADOS, PRESENTACIÓN DE DOCUMENTOS E 
FORMALIZACIÓN D0 CONTRATO.- Rematada a valoración dos méritos 
presentados polos aspirantes, o tribunal formulará á Alcaldía á 
proposta do/a aspirante con maior puntuación para o posto de 
traballo. Unha vez nomeado/a pola Alcaldía o/a aspirante 
seleccionado/a, .procederase á notificación correspondente, 
debendo o/a devandito/a presentar no Concello, no prazo máximo 
de 2 días dende a notificación, a seguinte documentación: 

1.- Certificado médico acreditativo do punto 2° da Base 
Cuarta. 

9.- RETRIBUCIÓNS.- As retribucións brutas do/a Licenciado/a 
en Pedagoxía para impartir 300 horas no Curso de Auxiliar de 
Escolas Infantís serán de 769.468.- pesetas, das que 579.670.- 
corresponden a salario e 189.798.- a cotizacións á Seguridade 
Social a cargo da empresa. 

No caso de que o número de asistentes a cada curso sexa 
inferior a 15 alumnos/as, as retribucións diminuirán 
proporcionalmente. 

10.- Para o non previsto nas presentes Bases estarase ó 
disposto na lexislación vixente de aplicación. 

ANEXO QUE sE CITA: 
BAREMO DE MÉRITOS 

- Por impartición de cursos de Auxiliar de Escolas Infantís 
ou similar de 200 ou máis horas: 

1 punto/curso, ata un máximo de . . . . . . 3 puntos



- Por traballo profesional coma Auxiliar de Escolas 
Infantís ou similar durante un minimo de seis meses: 

0,5 puntos/seis meses, ata un maximo de . . 2 puntos 

- Por asistencia a cursos de Auxiliar de Escolas Infantís 
ou similar cun mínimo de 25 horas: 

0,25 puntos/curso, ata un máximo de . . . . O'5 puntos 
- Por asistencia a Másters relacionados coa materia do 

curso, cun mínimo de 200 horas: 
0,75 puntos/Master, ata un máximo de . . . . 1'S puntos 
- Por posui-lo curso de Formador de Formadores 
1 punto/curso, ata un máximo de . . . . . . 1 punto 
- Por coñecemento do idioma galego 
0,5 puntos/curso iniciación, 0,5 puntos/curso 
perfeccionamento, 
ata un máximo de . . . . . . . . . . . . . 1 punto 

- Por te-la condición de desempregado/a 
0'1 puntos/mes, ata un máximo de . . . . . 1 punto 

En Redondela a de Xuño de 1998 
O ALCALDE 

ASDO: AMADO RICON VIRULEGIO" 
SEGUNDO.- 
A citada aprobación queda supeditada ó seguinte aspecto: 

solicitarase proposta do Sr. Secretario sobre a idade máxima dos 
aspirantes para participar no proceso selectivo, proposta que 
será incluída no texto destas bases."

a DELIBERAÇIQH.- 

Aberto o turno de debate intervén a SRA. PÉREZ ORGE quen 
manifesta que o BNG votou en Comisión a favor destas bases e ben 
indicando que debería sinalarse nas mesmas a idade máxima. 

A SRA. CANAL GOMEZ, dí que se solicitou informe de 
Secretaría ó respecto, e o Sr. Secretario Acctal. da lectura ó 
informe emitido.

a YQIAÇIQH.- 

O Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría de 18 
votos a favor, emitidos polos Sres./as Cocnelleiros/as do PP 
(9), do PsdeG-PSOE (4), do B.N.G. (3) e do GM (2), e 1 
abstención a do SR. GONZALEZ IGLESIAS (por ausentarse na 
deliberación e non estar presente na votación), acordou prestar

z aprobación, a proposta transcrita, adicionando que se recolla
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nas bases o límite máximo de idade - 

Neste punto incorpórase á sesión o SR. GONZALEZ IGLESIAS. 

Pola Presidencia dase conta de Proposta da Comisión 
Informativa de Benestar Social, Muller e Xuventude de data 23 de 
Xuño de 1998, que transcrita dí: 

“Visto o expediente de Curso de Formación ocupacional deste 
Concello para 1998 de Auxiliar de Escolas Infantís. Visto o 
expediente relativo á contratación de persoal para os cursos de 
formación ocupacional de Auxiliar de Axuda a Domicilio, Auxiliar 
de Enfermería xeriátrica e Animación Sociocultural, vista a 
propsota da Presidenta da Comisión Informativa relativa á 
contratación de Coordinador/a, monitor de Módulo de Módulo de 
Orientación ó Mundo Laboral e Docente para a impartición de 100 
horas no Curso de Auxiliar de Escolas Infantís, a Comisión. 
Informativa Municipal de Benestar Social, Muller e Xuventude 
reunida en sesión extraordinaria no día 23 de Xuño de 1998, co 
resultado de cinco votos a favor e un voto en contra 

PROPÓN 
Resolver as necesidades de persoal deste curso indicadas 

polo proceso que seguinte: 
Resolver a contratación de Diplomado en Enfermería para 

impartir 100 horas no curso de Auxiliar de Escolas Infantís por 
medio da contratación da persoa non seleccionada con máis 
puntuación de entre as admitidas ó proceso selectivo de 
“Auxiliar de Axuda a Domicilio" ‹e “Auxiliar de Enfermería 
Xeriátricaï 

Resolver a contratación do Titulado/a en Bacharelato 
Superior para exercer as funcións de coordinación e do/a 
Diplomado/a en Relacións Laborais ou Graduado Social por medio 
da contratación da persoa non seleccionada con máis puntuación 
de entre os análogos postos do proceso selectivo realizado para 
a contratación dos anteriores postos de docentes e coordinador/a 
de Cursos de Formación ocupacional."

a DELIBERAÇIQN.- 

Aberta a deliberación, interveñen: 

A SRA. PÉREZ ORGE que dí que non comparte a proposta por 
canto tendo en conta o tempo que fai que o Concello tiña 
coñecemento deste tema poido redacta-las correspondentes bases, 
e porque o Tribunal que fixo a selección de persoal para 
imparti-los cursos do F.I.P., seguiu criterios de valoración que 
non teñen nada que ver cos postos de traballo que se queren 
cubrir.



A SRA. CANAL GOMEZ expón que non existen problemas e que se 
chegou a esta solución por considerala a máis idónea¿,por canto 
se trata de escoller ás dúas persoas de máis puntuación das non 
seleccionadas anteriormente. 

En nova intervención da SRA. PÉREZ ORGE, ratifícase no 
anteriormente exposto e dí que pode haber reclamacións, e_a SRA. 
CANAL GOMEZ argumenta que a proposta está avalada polo informe 
do Secretario e Interventor.

a YQIACIQN.- 

O Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría de 16 
votos a favor, emitidos polos/as Sres./as Concelleiros/as do PP 
(9), do PSDEG-PSOE (S) e do GM (2), e 3 en contra, os dos/a 
Sres./a Concelleiros/a do BNG (3), acordou prestar aprobación á 
proposta transcrita.- 

Ó rematar este asunto, auséntanse da sesión a SRA. 
VILLAVERDE RODRIGUEZ e 0 SR. PUCH CASAL. 

Pola Presidencia dase conta de proposta do Consello 
Sectorial da Muller de data 8 de Maio de 1998, que transcrita 
dí: 

“O Consello Sectorial da Muller, reunido en data oito de 
maio de núl novecentos noventa e oito, por unanimidade das 
presentes, realiza a seguinte proposta de modificación do 
Regulamento do Cbnsello Sectorial da Muller do Concello de 
Redondela, publicada no BOP número oitenta de vinteoito de abril 
de mil novecentos noventa e sete: 

Engadido en cada un dos trazos do artigo trece, a excepción 
do segundo que xa o contempla, do Regulamento citado do seguinte 
texto: “que designará suplente”f

o YQIAÇIQH.- 

O Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade 
dos/as Sres./as Concelleiros/as presentes, acordou prestarlle 
aprobación á proposta transcrita.- 

11.- 

Pola Presidencia dase conta de Proposta da Comisión 
Informativa de Urbanismo, Vías e Obras de data 9 de Xuño de 
1998, que transcrita dí: 

“ANTECEDENTES.- Con data 6 de Novembro de 1987 aprobáronse 
definitivamente, por acordo da Comisión Provincial de Urbanismo,
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as Normas Subsidiarias de Planea ento de Ámbito Municipal de 
Redondela, téndose publicadas no Boletín Oficial da Provincia n° 
85 de 14 de Abril de 1988. 

A documentación grafiada realizouse sobre cartografía a 
esc. 1:5000, e'para os planos de detalle, a esc. 1:2.000, sobre 
plano parcelario do Instituto Xeográfico e Catastral. 

No transcurso da vixencia das devanditas Normas téñense 
observado reiterados erros nas parcelas grafiadas, 
contradicciõns entre os planos a escala 1:5000 e 1:2000, erros 
de calificación por mal grafiado das bases, ou ben 
contradiccións entre a realidade e a documentación das Normas. 

Na súa virtude, e á vista dos expedientes promovidos polos 
particulares que logo se citan e do informe favorable emitido 
polo Arquitecto Asesor Municipal e o servicio de disciplina 
urbanística, a Comisión Informativa de Urbanismo, Vías e Obras, 
en votación ordinaria e por unanimidade dos/as señores/a 
asistentes, estimou oportuno propoñer ó Concello Pleno a 
corrección dos seguintes erros no Documento das Normas' 
Subsidiarias de Planeamento de Ambito Municipal de Redondela:

z I).- MQDlElÇACIQN_DQ_2ARCELARlQ 
I.1).- ERQBQSIA.- Proponse a corrección dos erros 

detectados no grafiado dos planos a escala 1:2000, sinalados e 
xustificados polos propietarios afectados.

z I.2).- XHSIlElÇAClQN_DA_BRQ2QSIA 
O Artigo 105.2) da Lei 30/1992, de 26 de Novembro dí: “As 

administracións públicas poderán, así mesmo, rectificar en 
calquera momento, de oficio ou a instancia dos interesados, os 
erros materiais, de feito ou aritméticos existentes nos seus 
actos", e por outra banda na Normativa e Ordenanzas das Normas 
Subsidiarias de Planeamento de Ámbeto Municipal, no seu artigo 
11.3 establécese: Si se deran contradicciõns entre o plano e a 
realidade prevalecerá esta última. Polo tanto procede a 
modificación dos planos parcelarios recollendo a realidade 
existente.

z I.3).- EAECELA_QHE_SE_RRQBQN_MQDlElCAR 
1.- MARIA TERESA CORUGEIRA OTERO, parcela sita en ALDEA- 

CEDEIRA, Plano P-5 a escala 1:2000. 
2.- MERCEDES LAGO FERNANDEZ, parcela situada en RANDE- 

CEDEIRA, Plano P-3 a escala 1:2000. 
3.- JOSE CASQUEIRO NOGUEIRA, parcela ubicada en VILAR DO 

MATO-VENTOSELA, Plano P-13, a escala 1:2000. 

En tódolos casos, de acordo coa documentación que 
adxuntan.”



a YQIBCIQN.- 

O Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade 
dos/as Sres./as Concelleiros/as presentes, prestoulle ea sua

z aprobación a proposta transcrita.- 

No transcurso deste punto auséntase a SRA. BASTOS 
RODRIGUEZ . 

Pola Presidencia dase conta de Proposta da Comisión 
Informativa de de Cultura de data 23 de Xuño, que transcrita di: 

“Despois de ser lido o informe do Secretario Xeral sobre a 
legalidade do Regulamento de Honores e Distincións, e debate-lo 
seu articulado, os membros da Comisión, por unanimidade acordan 
modifica-lo texto, no sentido de reduci-los honores ós 
seguintes: 

Fillo/a adoptivo 
Fillo/a predilecto 
Alcalde, concelleiro/a honorario 
Medalla de ouro 
Medalla ó mérito artístico 
Cronista oficial. 
Daquela, cómpre facer unha nova lectura do articulado para 

buscarlle-la concordancia. 
A Comisión, por acordo unánime, propõnlle ó Pleno do 

Concello a aprobación do Regulamento de Honores e Distincións 
coas modificacións que se sinalan."

o DELIBEAÇIQH.- 
Aberta a deliberación interveñen: 
A SRA. PÉREZ ORGE expón que unha vez presentado este 

Regulamento, o BNG fixo unha serie de propostas como a relativa 
ó quorum necesario para aproba-las distincións, matización de 
determinadas frases para perfecciona-lo texto, etc., e de todas 
elas ningunha figura no expediente, por esta causa solicita que 
o asunto quede sobre a mesa, para facer no expediente as 
pertinentes correccións. 

A continuación dí que haber se se redactan as actas da 
Comisión Informativa de Cultura e se recollen os acordos. 

O SR. SOTO VIRULEGIO manifesta que a súa pretensión tamén 
era deixa-lo asunto sobre a mesa, e con respecto ás actas dí que 
o Sr. Laredo, Presidente da indicada Comisión, tome nota do 
asunto.
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O Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría de 16 
votos a favor, emitidos polos/as Sres./as Concelleiros/as do PP 
(8), do PSDEG-PSOE (4), do B.N.G. (3), e do Grupo Mixto (1), e 
a abstención' da SRA. BASTOS RODRIGUEZ (por ausentarse na 
deliberación e non estar presente na votación), acordou deixa-lo 
asunto SOBRE A MESA e remiti-lo expediente á Comisión 
Inforamtiva de Cultura.- 

Ó rematar este asunto, auséntanse os Sres. ALONSO LEMOS e 
IGLESIAS CARRERA.- 

Neste punto incorpórase á sesión a SRA. BASTOS RODRIGUEZ. 

Pola Presidencia dase conta de Moción presentada polo Grupo' 
Municipal do BNG con data 4 de Xuño de 1998, que transcrita dí: 

“A aparición nos medios de comunicación, de informacións 
segundo as que a Consellería de Cultura 'vai presentar un 
proxecto, a desenvolver na Illa de San Simón, sen que polo de 
agora o Concello de Redondela tivera a ben dicer ren, e á vista 
de actuacións anteriores nas que fixeron obras na illa, sen ter 
previamente dicidido cal é o destino que se lle quere dar, e 
sendo o futuro da illa, algo no que o pobo de Redondela debe 
intervir, é polo que o Grupo Municipal do BLOQUE NACIONALISTA 
GALEGO propón que o Pleno da Corporación acorde: 

Iniciar un debate aberto a todo o pobo de Redondela, para 
dicidir a futura utilización da Illa de San Simón.”

a DELIBERACIQK.- 

Aberta a deliberación interveñen: 

O SR. PAZOS DOCAMPO que dí que pola prensa se enterou do 
que se prevé para a Illa de San Simón. Entende que non é a 
Consellería de Cultura a máis idónea para determina-los fins a 
que se destine a Illa, senón que ca pobo de Redondela debe 
dicidir sobre a súa futura utilización, amosándose partidario de 
que, todo aquel que queira participar o faga. Remata indicando 
que de entre os usos previstos preocúpalle grandemente a 
construcción dun hotel polo aspecto restrictivo a que pode dar 
lugar. 

O SR. ORGE MIGUEZ, posicíonase a favor da Moción do BNG e 
manifesta que para temas como este deben crearse comisións de 
traballo nas que participe a cidadanía. Dí que se a Xunta é a 
que ten que dicir, pode ou non acepta-las propostas que se lle 
formulen, pero o debate debe existir para que os veciños aporten 
ideas.



Conclúe preguntando que custe representará para o Concello 
o mantemento da Illa. 

O SR. SOTO VIRULEGIO dí que existe un Plan director da 
Consellería de Cultura feito por arquitectos de moito prestixio 
en Galicia, no que se contemplan as instalacións_ que se 
pretenden ubicar na Illa, estando dentro das previsions _a 
construcción dun acuario, museo-biblioteca, hotel, edificio 
multiusos, etc.. 

sigue dicindo que este plan foi presentado en Santiago pola 
indicada Consellería nun acto ó que non sabe si foi invitado o 
BNG, e que ante estes antecedentes o referido grupo político 
debería enterarse e pedir información sobre o destino da Illa, 
antes de presenta-la Moción. 

Conclue indicando que o equipo de goberno vaise abster, e 
que no caso de prospera-la Moción o debate terán que facelo os 
que a apoien. 

En nova intervención o SR. PAZOS DOCAMPO dí que ó BNG non 
se lle invitou á presentación do Plan director, e que a obriga 
da Consellería é informar á Corporación e non ó Partido Popular, 
dando lugar en cumprimentL› destas obrigas a que os grupos 
municipais da oposición teñan que enterarse pola prensa das 
actuacións da repetida Consellería. 

Remata significando que o dos Arquitectos non lle dí nada, 
por canto os políticos están para dar opinións e opcións, e 
afirma que o referente á construcción do hotel lle sigue 
precoupando. Que o Concello ten moito que dicir con respecto á 
Illa, e co que se pretenda facer nela ten que estar en 
consonancia co Plan Xeral. 

O SR. ORGE MIGUEZ expón que de aprobarse a Moción, o Sr. 
Alcalde ten que executa-lo acordo, e que se un corporativo ten 
que desprazarse a Santiago para enterarse de algo que afecta á 
Corporación, iso sería un abuso. 

O SR. SOTO VIRULEGIO dí que a Illa non é do Concello e que 
polo tanto non lle vai a custar cartos ó mesmo, e que o equipo 
de goberno non impide que se faga o debate.

o YQIAÇIQN.- 

O Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría de 6 
votos a favor emitidos polos/as Sres./as Concelleiros/as do BNG 
(3) e do PSDEG-PSOE (3), e 9 abstencións dos Sres./as 
Concelleiros/as do PP, acordou prestar aprobación á Moción 
transcrita.-



(Selo da Corporacuòn) (Smatura do Presidente) 

/ S 

i; 

Serie A N.° 0362623 
No transcurso deste punto auséntase o SR. DARRIBA VILAS. 

Pola Presidencia dase conta de Moción do Grupo Municipal do 
BNG de data 20 de Xuño de 1998, que transcrita dí: 

“Nunha información solicitada polo BNG sobre as condicións 
en que se ía proceder á escolarización dos/as alumnos/as de 
Secundaria do Colexio de Redondela se respostou, por parte do 
equipo de governo, que se habilitarían unhas aulas do colexio 
vello, ó mesmo tempo que se procedería ó derribo dunha parte do 
edificio para proceder á construccióndo novo centro de ESO. 

No DOGA do 11 de Xuño aparece publicada unha relación de 
centros de Secundaria para a provisión de prazas, a cubrir por 
licenciados/as, para imparti-lo 2° ciclo desta etapa educativa. 
Nesta relación aparecen os 3 institutos do concello pero non as 
plazas para impartir o 3° curso no Colexio de Redondela. 

Por todo isto, o Grupo Municipal do BNG somete á 
consideración do Pleno, a adopción do seguinte acordo: 

Solicitar da Consellería de Educación que dote do 
profesorado necesario as aulas que se habilitarán no Colexio 
vello de Redondela para impartir o 2° ciclo de ESO.”

o DELIEERAÇIQH.- 

Aberta a deliberación, interveñen: 

A SRA. PÉREZ ORGE que xustifica a presentación da Moción 
porque no DOG publícanse normas para dotar de profesorado a 
tódolos centros de Galicia que inician o ciclo da ESO, e entón 
faise necesario preveer que cando comence o curso no Centro de 
Redondela non nos atopemos sen profesorado, e dí que se lle ten 
comentado por xente deste campo que non sabe o que pasará. 

O SR. SOTO VIRULEGIO manifesta que na Delegación Provincial 
lle dixeron que non haberá problemas, pero que non obstante van 
a absterse na votación da Moción.

a YQIAÇIQN.- 

O Concello Pleno, en votación ordinaria e por miaorïa, 6 
votos a favor dos Sres./a Concelleiros/as do BNG (3) e do PSdeG- 
PSOE (3), e 9 abstencións, dos/as Sres./as Concelleiros/as do 
PP, acordou prestar aprobación á Moción transcrita.- 

Pola Presidencia dase conta de Moción presentada polo Grupo 
Municipal do B.N.G., con data 20 de Xuño, que transcrita dí: 

“Na II Asamblea Nacionalista das Irmandades da Fala, 
celebrada en Compostela no ano 1919, foi cando se tomou a



resolución de conmemorar o 25 de Xullo -festa da cidade de 
Santiago e de moitas cidades do país- como día de exaltacion 
patriótica galega. E ó ano seguinte, no 1920, as Irmandades xa 
consagraron a data como Día da Patria Galega. 

As primeiras celebracións non pasan dunha tímida afirmación 
nacionalista, coa exhibición da bandeira galega nalguns 
edificios públicos e privados. A ditadura de Primo de Rivera veu 
coutar axiña o carácter político e combativo que xa se albiscaba 
nesta data nacional. A celebración do día da Patria redúcese 
entón nestes anos case exclusivamente a manifestacions 
literarias e folclõricas. 

Posteriormente, no paréntese das dúas dictaduras, hai un 
avance do nacionalismo baixo o impulso do Partido Galeguista e 
o movimento nacionalista faise máis popular e reivindicativo. A 
celebración do 25 de Xullo ten lugar durante eses anos con actos 
políticos en todo o país e co sonado “Mitin das Arengas”, que se 
celebra tódolos anos na compostelana Praza da Quintana, onde fan 
uso da palabra Castelao, Alexandre Bóveda e tódalas grandes 
figuras do nacionalismo galego da época. 

Despois de 1935, que levou á Quintana unha notábel 
concurrencia popular, a dictadura franquista clausurou, 
naturalmente, a celebración do Día da Patria Galega. Máis no 
1949 recupérase dalgunha maneira a conmemoriaciõn desta data coa 
criazón da Misa de Rosalía no convento de San Domingos de 
Bonaval, misa que, ano tras ano, se vai convertendo nunacto cada 
vez máis reivindicativo e político. Algúns anos despois van se- 
las organizacións nacionalistas as que van facer xa 
definitivamente do 25 de Xullo a festa na que se reafirma a 
identidade de Galiza como nación. 

Por todo isto o Grupo Municipal do BLOQUE NACIONALISTA 
GALEGO, somete á consideración do Concello Pleno, a adopción dos 
seguintes acordos: 

1°).— Publicar un bando da Alcaldía, no que se recolla unha 
breve historia do Día da Patria e un chamamento á cidadanía para 
que celebre o 25 de Xullo como festa da nación galega, asistindo 
ós actos que se convoquen con tal motivo, e pendurando o día 25 
a bandeira galega das fiestras, galerías e balcóns das casas. 

2°).- Adquirir un determinado número de bandeiras galegas 
e de exemplares de obras relacionadas coa Historia de Galiza e 
co pensamento galeguista para a súa entrega ás entidades sociais 
do municipio no transcurso dun acto institucional que se 
celebrará na casa do Concello nas vísperas do Día da Patria."

a DELIBERACIQN.- 
Aberta a deliberación intervén o SR. PAZOS DOCAMPO que dí 

que por se-la Moción de igual contido que a aprobada en anterior 
ocasión, non haberá problemas para pronunciarse favorablemente 
sobre ela.
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O SR. SOTO VIRULEGIO expresa o posicionamento do seu grupo 

contrario a apoia-la Moción, por canto non están de acordo co 
punto segundo dada a situación económica na que se atopa o 
Concello. 

O SR. PAZOS DOCAMPO replícalle que o argumento económico 
non é válido e o que sucede é que lle deron un tirón de 
ourellas.

o YQIBCIQN.- 

O Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría, 8 
votos en contra da Moción, dos/as Sres./as Concelleiros/as do 
PP, e 6 a favor da mesma, dos/as Sres./as Concelleiros/as do BNG 
(3) e do PSdeG-PSOE (3), acordou rechaza-la Moción transcrita.- 

BSDNUEELJEHHLJWJBHLJELIüEn 
Previa declaración de urxencia, acordada en votación 

ordinaria ea por unanimidade dos/as Sres./as Concelleiros/as* 
presentes, foron tratados os seguintes asuntos:

a A)-- ERQEQSIB_DE_ASQRDQS_N_RELACIQH_CQ__ASASINAIQ_DIL_D4 
¡no MANEL_ZBMARENQ_IILLQRIA.- 

Pola Presidencia dase conta da seguinte Proposta de acordo, 
que transcrita dí: 

“Ante o asasinato no día de onte dp Concelleiro do PP no Concello de Rentería D. MANUEL ZAMARRENO VILLORIA, pola banda 
terrorista e Inafiosa de ETA, a Corporación, do Concello de 
Redondela en Pleno, adopta o seguinte 

_A_Ç_Q_B_D_Q_ 
1°).- Manifesta-la nosa máis enérxica condena, repulsa e 

indignación polos feitos acontecidos. 
2°).- Rechaza-la chantaxe e a intolerancia dos que dín 

loitar pola libertade do seu pobo coa Violencia, extorsión e 
métodos terroristas. 

3°).- Expresa-la solidariedade do pobo de Redondela co 
sufrimento da familia, amigos e compañeiros de MANUEL ZAMARREÑO 
VILLORIA. 

4°).- Expresar ó Concello de Rentería e ó resto das xentes 
do Estado Español a nosa resposta unánime en contra da 
intolerancia, da violencia e a favor da paz, a vida e a 
libertade." 

O Concello Pleno, por unanimidade dos/as Sres./as 
Concelleiros/as presentes, prestoulle a súa aprobación á 
proposta transcrita.



Acto seguido gardouse un minuto de silencio.- 

Pola Presidencia dase conta do escrito presentado polo 
Grupo Municipal do Bloque Nacionalista Galego que transcrito dí: 

“A situación creada en Redondela coa folga que levan 
adiante os traballadores de URBASER, pola negociación dun 
convénio, é de deterioro das condicións sanitárias. Se temos en 
conta a época do ano na ue estamos, concluímos que a situación 
non se pode manter muito tempo, sen afetar ao normal 
desenvolvimento da viada cidadá. 

Considerando o direito dos traballadores de URBASER a unhas 
condicións de traballo dignas, e valorando os intentos para que 
traballadores e empresa chegaran a un acordo, que permitira 
volver a prestar un servizo tan importante para a populación, é 
polo que o Grupo Municipal do BLOQUE NACIONALISTA GALEGO 
solicita que o Pleno do Concello acorde: 

Esixir de Urbaser o cumprimento estricto do Prego de 
Condicións que rexiu o arrendamento do servizo, e a reanudación 
das negociacións entre Urbaser e os traballadores para por fin 
a folga, e permitir a prestación do servizo."

o DELIBERACIQH.- 

Aberto o debate, interveñen: 

O SR. PAZOS DOCAMPO, que manifesta é importante que a 
Corporación tome acordo no sentido do escrito. Que houbo 
negociacións sen que se chegara a acordo e que a empresa enviou 
lle no díade hoxe carta de despido a dous traballadores. 

Remata dicindo que o equipo de goberno debe presionar á 
empresa para que esta chegue a acordo cos traballadores. 

De seguido o SR. GONZALEZ IGLESIAS dí que nas máns do 
Concello debe estar toda a documentación do que está pasando coa 
empresa. Onte a empresa recoñeceu ó menos un punto do prego que 
está incumprindo. Hoxe, envíalle carta de despido a dous 
traballadores. Ninguén mete en cintura a empresa, e ante o 
problema grave existente o equipo de goberno tarda dous días en 
convoca-la Comisión de Seguimento dos Servicios Públicos 
Privatizados. 

O SR. SOTO VIRULEGIO manifesta que na Comisión de 
Seguimento falouse de todo, e que o equipo de goberno vai a 
respeta-los acordos da mesma. 

O que se pediu á empresa-traballadores é que resolvan o 
conflicto, sorprendéndolle o despido dos dous traballadores. 
Remata indicando que o expediente de posible incumprimento do 
prego vaise a estudiar con todo rigor.
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En nova intervención do SR. GONZALEZ IGLESIAS dí que lle 

parece ben os esforzos que se queren facer agora, pero o equipo 
de goberno ten coñecemento dun escrito do mes de febreiro sobre 
o que debe posicionarse.

o IQIACIQNL- 

O Concello Pleno, en votación ordinaria, e por unanimidade 
dos/as sres/as concelleiros/as presentes, acordou prestar 
aprobación ó escrito transcrito, adicionando õ mesmo o seguinte 
texto: 

Solicitar da empresa a inmediata readmisión dos 
traballadores despedidos.- 

C).- MQÇIQH_DQ_BiNiGii_$¿_ÇAM2IQNAIQ_DE_EHIBIIQ.- 

Na deliberación deste asunto, ausêntase o SR. RODRIGUEZ 
VILARCHAN. 

Pola Presidencia dase conta de Moción presentada polo Grupo 
Municipal do BNG con data 25 de Xuño de 1998, que transcrita dí: 

“O luns desta semana comenzou o tradicional compionato de 
futbito que se celebra na psita da Xunqueira. Na publicidade 
deste torneo figura o Conclelo de Redondela como colaborador, 
por medio das concellalías de Deportes e de Vías e Obras. Nos 
carteis anunciadores aparece un apartado que indica a obriga, 
para os equipos participantes de equiparse cunha determinada 
marca de roupa deportiva. 

Dende o BNG consideramos que o Concello non debe aparecer 
como colaborar dunha actividade que pon limitacións deste tipo 
a aquelas persoas que queiran participar na mesma e por iso o 
grupo municipal do Bloque Nacionalista Galego somete á 
consideración do Pleno a adopción do seguinte acordo: 

Deixar sen efecto a colaboración do Concello no citado 
campionato."

o DELIBERAÇIQN.- 

Ábrese o debate coa intervención do SR. PAZOS DOCAMPO quen 
manifesta que o Concello non pode permitir actuacións como as 
que se relatan na Moción, polo que débense adopta-las medidas 
que nelas se propoñen. 

Polo SR. GONZALEZ IGLESIAS pregúnta se o equipo de goberno 
sabe algo o respecto. 

O SR. FERNANDEZ MENDEZ responde que nin. por parte de 
colectivos nin individualidades se lle formulou queixa algunha, 
e que non ten constancia de que se puxeran de acordo os 
participantes nin os responsables do campionato para equiparse 
cunha determinada marca de roupa deportiva.



En turno de réplica o SR.PAZOS DOCAMPO dí_ que si hai 
constancia de que algún equipo non puido participar por non 
estar de acordo coa utilización dunha marca de roupa 
determinada, e que aínda que houbera acordo entre os 
participantes, o Concello non debe permitilo. 

O SR. FERNANDEZ MÉNDEZ, dí que está de acordo co fondo da 
moción, pero que non ten datos que podan contrastar os feitos 
que nela se expoñen.

o YQIBÇIQH.- 

O Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría, 7 
votos en contra da Moción, emitidos polos Sres./as Concelleiros 
do PP , 6 votos a favor da mesma, emitidos polos/as Sres./as 
Concelleiros do BNG (3) e do PsdeG-PSOE (3), e 1 abstención a do 
Sr. Rodríguez Vilarchán (por ausentarse na deliberación e non 
estar presente na votación), acordou rechaza-la Moción 
transcrita.- 

.- RQGQS_E_RREGHNEAS.- 

No transcurso deste punto ausêntanse a SRA. BASTOS 
RODRIGUEZ e o SR. RODRIGUEZ VILARCHAN. 

En primeiro lugar foron tratadas as preguntas formuladas 
por escrito polo Grupo Municipal do BNG con data 25 de Xuño de 
1.998, que retira as preguntas número 1 e 2. 

3.- A empresa concesionaria do servicio de auga e 
saneamento incumpre reiteradamente as condicións do prego de 
adxudicación. Un destes incumprimentos é a tardanza en repara-lo 
firme naquelas zonas onde se producen averias, como foi o caso 
da 1‘ Trav. Ernestina Otero, Catapeixe, Formiga... que tardaron 
varias semanas en “repoñer" o tramo levantado. 

¿Cando pensan vostedes facerlle cumpri-lo prego de 
condicións a esta empresa?. 

Repóstalle o SR. SOTO VIRULEGIO sinalando que creemos que 
está cumprindo co Prego. 

4.- Outra das empresas concesionarias que incumpren 
reiteradamente o prego de condicións é LIMPER, encargada da 
limpeza dos colexios públicos do Concello. Onte concentráronse 
as súas traballadoras nas dependencias municipais para protestar 
polos abusos desta empresa. Nos últimos días os reponsables de 
LIMPER enviaron un escrito ás traballadoras no que lles 
comunicaban que o seu contrato remataba o 23 de Xuño, cando o 
Concello lle paga a esta empresa o mes completo. 

¿Pensan vostedes tomar algunha medida para facerlle cumprir 
a LIMPER as condicións do prego?. 

En caso afirmativo, ¿que tipo de medidas teñen pensado por
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en práctica?. 
- Respóstalle o SR. SOTO VIRULEGIO que o Concello non ten 

datos para contestarlle, cando estea en posesión deles, 
tomaranse as medidas oportunas. 

5.- O ano pasado o equipo de governo concedeu distintas 
axudas a colectivos culturais sen ter en conta as bases que se 
aprobaron para a concesión das mesmas. ¿Que pensan vostedes 
facer este ano con respecto ás axudas ós colectivos culturais?. 

- Respóstalle o SR. SOTO VIRULEGIO, que o mesmo que o ano 
pasado. 

6.- O ano pasado o Concello instalou unha oficiña de 
Información ó Turismo na Alameda, financiada cunha subvención do 
Patroanto de Turismo “Rías Baixas", que estivo funcionando nos 
meses de Xullo, Agosuo e Setembro. Esta instalación quedou 
montada todo o inverno, supoñemos que para presta-lo mesmo 
servicio este ano. 

¿Pensan vostedes poñer en funcionamento este servicio?. 

En caso negativo, ¿poden explica-lo motivo?. 

En caso afirmativo ¿Cando pensan facelo?. ¿Cómo pensan 
face—la contratación do/a encargado/a de atender esta oficiña?. 

- Respóstalle o SR. FERNANDEZ MENDEZ que sí, no mes de 
Xullo. 

En segundo lugar foron tratadas as preguntas formuladas 
por escrito polo Grupo Municipal do PSdeG-PSOE con data 25 de 
Xuño de 1.998, que retira a pregunta número 2: 

1.- Os traballadores da recollida do lixo veñen denunciando 
dende fai varios meses o incumprimento do prego de condicións, 
por parte da empresa adxudicataria, sen que o grupo de Goberno 
manifeste a súa posición enste tema, Sr. Alcalde ¿é certo ou non 
que a empresa URBASER está incumprindo o prego de condicións?. 

- Respóstalle o SR. ALCALDE que este tema vaise a aclarar 
cando teñamos información precisa. 

3.- ¿Cando vai presentar ós diferentes Grupos Políticos, o 
borrador do Orzamento de 1998, que xa conta cun retraso de máis 
de seis meses?. 

Respóstalle o SR. SOTO VIRULEGIO que no mes de Xullo. 

4.- Dando que a liquidación do Orzamento de 1997 foi 
negativa, ¿que medidas pensa adopta-lo Grupo de Goberno?. 

Solicita o Sr. González Iglesias se conteste por escrito.



5.- xa que o aforro neto do Concello é negativo en perto de 
45 millóns de pesetas, de acordo cos resultados da liquidación 
do Orzamento de 1997 e que excede con moito do 2% dos ingresos 
ordinarios ¿en que vai cosnisti-lo plan de saneamento que teñen 
que facer si queren acudir a crédito?. Si é así ¿cando pensan

a presenta-lo Plan de Saneamento o Pleno do Concello?. 

Solicita o Sr. González Iglesias se conteste por escrito. 
6.- O Grupo Municipal Socialista ten denunciando en 

distintas ocasións que a obra de licencia municipal de data 
23/8/96, propiedade de RANDESA, que estase a construir na Avda. 
De Redondela en Chapela, non cumpre co estudio de detalle nin 
coa licencia municipal outorgada no seu día. Sr. Alcalde, ¿pensa 
adoptar algunha medida legal para paralizala obra e evitar que 
se sigan vendendo pisos co conseguinte perxuicio económico para 
os compradores?. 

Respõstalle o Sr. Alcalde que se lle vai a contestar por 
escrito. 

E, non sendo outro o obxecto desta sesión, pola 
Presidencia levãntase a mesma, sendo as vintetrés horas e 
cincuenta e cinco da data fixada no encabezamento, en proba de 
todo o que, se extende a presente Acta, que se inscribiu no 
Libro dende o folio 109 do Papel Timbrado da Comunidade Autónoma 
de Galicia, Serie A n° 0362610, ata a volta do folio 125 , Serie 
A n° 0362626, de todo o que, como Secretario, DOU FE.- 

O ALCALDE O SECRETARIO 

AMADO RICON VIRULEGIO LUIS TORRADO VAZQUEZ


